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Ha RL

Na bij verschillende mensen te hebben aangeklopt, kom ik toch weer bij jou uit ©. Zou jij zo eens naar het bestand in de bijlage

kunnen kijken? CALNE ceft haar reactie erop gegeven en aangevuld fEEGheeft helaas geen tijd gehad nog.

Zie ook onderstaande twijfel variRlgen mij.

Als ik je zo weer zie zitten loop ik even bij je langs!

Hartelijke groet,

var:IEE)HEE ori.
Verzonden: woensdag 23 september 2020 15:22

Onderwerp: RE: Toezeggingen COVID debat 22/09/2020

Ha kunnen jullie vast doornemen met [EEE Minister vraagt of ik langsloop, nu in zitje etc
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Onderwerp: RE: Toezeggingen COVID debat 22/09/2020

vo iE

BEY en ik twijfelen nu toch nog over iets. Binnen VWS is volgens mij afgesproken dat iedere 3 weken een voortgangsbrief komt.

Nu zei de minister gisteren tijdens het debat wel dit:

Minister Rutte:

Anders komt het in een voortgangsbrief. We gaan geen aparte brief sturen. Dat is ook onderdeel van de afspraken. We proberen nu maximaal één

voortgangsbrief in de twee weken te sturen.

De Jonge:
De motie op stuk nr. 547 verzoekt de regering de Kamer wekelijks op de hoogte te stellen van de testcapaciteit. Ik wil dat gewoon doen zoals we gewend
zijn dat te doen, namelijk in een tweewekelijkse brief, zeker nu we dat tweewekelijkse ritme weer in ere gaan herstellen. Dat wil ik in die brief doen. Als ik

de motie zo mag lezen dat ik het in de voortgangsbrieven doe, met de ingrediénten zoals u die hier benoemt, kan ik de motie oordeel Kamer geven.

Moeten we dit alshog meenemen als toezegging denk je?

Hoor graag hoe jij erover denkt!

Hartelijke groet,

ven:INET
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Veel dank voorje hulp! Hierbij de toezeggingen difXEg en ik hebben genoteerd over het debat gisteren.

lk hoor heel graag je feedback! Dan zorg ik daarna dat het wordt verspreid.

Hartelijke groet,


